
 

 

  
    

Møtereferat  
  

Aktivitet:   Styremøte  I.F  Frøy  
Innkalt:   Haakon  Selje,  Espen  Hillmann,  Lene  Østberg,  Vidar  

Handal,  Geir  Westgaard,  Christin  Becker,  Bjørn  Strøm,  
Wenche  Madsen  Eriksson,  Jørn  Michalsen,  Ola  Jorde,  
Nina  Grude,  Geir  Tresselt,  Ivar  Kjellhov,  Tor  Magnus  
Kolflaath,  Øyvin  Wormnæs,  Dagfinn  Bang-‐‑Hansen  

Dato:   Mandag  4.  mai    2015  
Tid  og  sted   kl.  18.00.  Ekeberg,  Osloidrettens  hus  
Innkalt  ved:   Jørn  Michalsen  
 
 
 Saksliste: Ansvar 
  
1.  

  
Velkommen    

Godkjenning  av  referat  fra  siste  styremøte  
Vedtak:  Godkjent  

  
Birkensatsing  2015  
                                  Presentasjon  er  vedlagt.  
Vi  er  positive  til  planen,  og  hjelper  Dagfinn  med  å  skaffe  flasker/energi  og  
påmelding/betalingsordning.  
  
Oppfølgingpørreundersøkelse  blant  medlemmene  
                              Forslag  til  oppfølgingspunkter  fra  Tor  Magnus  er  vedlagt,  
                              Diskusjon  om  videre  oppfølging.  
17-‐‑29  gruppen,  for  å  satse  bør  vi  ha  en  fast  trener  –  som  kan  holde  juniorene,  
juniornivå,  elite  og  kontinental.  Vi  må  jobbe  med  å  få  en  fast  leder,  og  et  par  
kontaktpersoner.  Se  også  Oslo  landeveiscup.  
Drakter:  Vedtak:  Vi  beholder  designet,  men  bytter  leverandør  av  tøy.  
  
NM  2015  
                              Orientering  om  planleggingsarbeidet.  
Det  formelle  er  godkjent  både  for  NM  og  andre  ritt  fremover  som  vi  arrangerer.  
Løypa  er  nesten  sykleklar  –  mangler  noen  ramper,  og  dette  arbeidet  er  i  gang.  
Har  fått  sponsorer  til  trevirke  og  festmidler.    
Klar  til  UBcup  17  juni.  
24.  mai  blir  det  en  stor  dugnad  i  løypa.  
Masse  naturlige  elementer,  krevende  og  bra  løype.  
  
  
Videre  arbeid  med  kontinentallag,  elite  landevei  og  ungdom  landevei  
  

  
Jørn/  
Alle  
  
  
Dagfinn/alle  
  
  
  
  
Jørn/Tor  
Magnus/alle  
  
  
  
  
  
  
Vidar/Nina/    
alle  
  
  
  
  
  
  
  
  
Jørn/Espen/  
Haakon/Ivar  



 

 

  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

Oslo  landeveiscup  2015  
                            Det  er  et  sterkt  ønske  fra  landevei  ungdom  om  at  vi  arrangerer  dette.  
                            Klarer  vi  det?  Da  må  vi  sørge  får  bedre  deltakelse  og  promotering.  
Vedtak:  Vi  går  for  å  arrangere  et  ritt  på  mosseveien,  mandag  24.  august.  Lene  
finner  søknadene  fra  sist  og  sender.  
  
Henvendelse  fra  Gjensidigestiftelsen  
                                  Rapport  fra  arbeidsgruppen  følger  vedlagt.  
Søknadsfrist  i  september,  men  dette  ser  veldig  bra  ut.  Sykkelanlegg  i  ”Frøyland”  
bør  jo  bli  en  suksess.  
  
Ny  draktleverandør  fra  høsten  2015  
                          Øyvin,  Chris  og  Jørn  har  møtt  Trimtex  og  Kalas.  
Vedtak:  Vi  går  for  Kalas,  enstemmig.  
Send  en  formell  hendvendelse  til  Kalas,  og  takk  til  de  andre  leverandørene.    
Når  det  gjelder  tøy  –  bestilles  i  første  omgang  det  som  må,  altså  til  kidsa  i  første  
omgang.  Racefit  kommer  og,  men  basic  har  vi  nok  på  lager.  Og  bestilles  ikke  før  
vi  har  solgt  store  deler.  
  
Strategiarbeid  Frøy  
                      Vi  starter  arbeidet  for  utvikling  av  strategi  fram  mot  2022  
                      Forslag  om  strategisamling  for  styret  og  andre  nøkkelpersoner  
                      for  eksempel  fredag  25.  september  og  lørdag  26.  september.  
Alle  noterer  disse  datoene,  slik  at  vi  kan  ha  en  lengre  og  god  samling  til  høsten.  
  

  
  
  
  
  
  
Haakon/  alle    
  
  
  
  
Øyvin/Chris/alle  
  
  
  
  
  
  
  
Jørn/alle  
  
  
  
  

  
2.  

  
Rapport/innspill  fra  Terrengkomiteen  –  herunder  ”elite”  
Rapport/innspill  fra  Landeveiskomiteen  –  herunder  ”elite  og  Team  Frøy-‐‑  
Bianchi”    
Rapport/innspill  fra  ritt  og  arrangementskomiteen  
Rapport/innspill  fra  sponsoransvarlig  
Rapport/innspill  fra  rekrutteringsansvarlig  
Rapport/innspill  fra  draktansvarlig  
Rapport  fra  Styrkeprøven  

  
Vidar  
Espen/Jørn  
Bjørn  
Geir  
Christin  
Ivar  

  
3.  

  
Økonomi  –  budsjett  –  medlemskap  –  administrative  oppgaver  
  

    
Wenche/alle  

  
4.  

  
Hovedleder  informerer  og  spør  –  innkomne  saker  
  

  
Jørn/alle  
  

  
5.  

  
Datoer  for  møter  og  representasjonsoppgaver  –  plan  fremover  
Styremøter  våren  2015  
Mandag  1.  juni    

20.  generalforsamling,  Styrkeprøven  –  Håkon  stiller.  Og  vi  instiller  Ivar  
Kallhovd  til  styret  i  Styrkeprøven.  

  
Alle  

  
6.  

  
Eventuelt  
Sikkerhet,  Geir  Tresselt  tar  en  kontakt  med  Mona  Halvorsen.,  og  tar  en  prat  om  
oss  og  Tyrigrava.  

  
Alle  

 


